
                    

REPUBLIKA HRVATSKA  
KARLOVAČKA ŽUPANIJA 
          OPĆINA VOJNIĆ 
Trg Stjepana Radića 1, 47220 VOJNIĆ 
               OIB 32028576296 

OPĆINSKO VIJEĆE  

KLASA:023-05/16-01/200 

UR.BROJ.2133/17- 03-4/3-16-01 

Vojnić, 12. prosinac 2016. godine  

 

 

 

Z A P I S N I K 

sa 31. sjednice Općinskog vijeća općine Vojnić održane dana 12. prosinac  2016. godine 

zakazane s početkom u 14,30 sati 

 

Prisutni vijećnici: Dragan Bjelivuk, Drago Valentić, Boro Matijević, Esmira Galijašević, 

Mario Čavlović, Luka Užar (ušao u 14,44), Jurica Jašinski, Branko Eremić, Mijat Bilić, 

Milorad Martinović, Mirko Martinović i Miloš Mrkić 

 

Odsutni vijećnici: Igor Novković     

                                  

Ostali prisutni:        Nebojša Andrić, općinski načelnik  

                                  Nikola Škrgić,  zamjenik načelnika  

                                  Josip Kurtović, zamjenik općinskog načelnika  

                                  Nataša Opačić, pročelnica JUO  

                                  Milica Vučinić – Sipić, službenica JUO u svojstvu zapisničara  

                                  Ilija Kalem, predsjednik  HNS 

                                 

 

Započeto u 14,30 sati  

 

Predsjednik Vijeća Dragan Bjelivuk pozdravlja prisutne i otvara 31. sjednicu Općinskog 

vijeća. 

 

Nebojša Andrić informira da je:  

- završeno asfaltiranje ceste Hajdini  

- Grad Karlovac donirao malo komunalno vozilo  

- pripremljeno je sve da se kandidira Cesta Šljive  

- Općina Vojnić dobila spor  koji je vodila s gospodinom Mijatom Bilić  

 

Jurica Jašinski  pita  

 

1. U kakvoj je financijskoj situaciji Vojnić – Krnjak komunalac d.o.o. i  kad će se pristupiti 

razrješenju s Krnjakom? 

Nebojša Andrić odgovara da prema njegovom saznanju Vojnić – Krnjak komunalac d.o.o. stoji 

dosta loše, istina ne stvaraju se novi dugovi nego se „krpi“ za plaću .  



Problem je kod kandidiranja jer tu treba biti većinski vlasnik, a u ovom slučaju ni jedna od 

općina nije većinski vlasnik. 

Žao mu je što nije bilo pitanja direktoru Vojnić – Krnjak komunalca d.o.o.  kad je bio prisutan 

na jednoj od sjednica Vijeća  (dok je bio kvorum). 

Može ga pozvati na slijedeću sjednicu Vijeća. .  

 

Jurica Jašinski odgovara da su sjednicu napustili iz razloga što su iz Vojnić – Krnjak 

komunalca  d.o.o. tražili 200.000 kuna, a obrazložili su zahtjev u tri rečenice.  

 

Mirko Martinović također ispravlja i kaže da su istovremeno bila 2 važna događaja u Općini 

Vojnić- javna rasprava za Prostorni plan gdje su trebali prisustvovati svi vijećnici . Tako da se 

kod sazivanja sjednica Vijeća treba  paziti i na druge događaje. 

 

 Miloš Mrkić  pita  
1. Nije zadovoljan odgovorom za nasipanje pijeska  (bez potpisa – tko je to opće pisao tj. 

odgovarao) 

Kontaktirao je neke predsjednike Mjesnih odbora, čude se ovolikim količinama pijeska koji 

nisu potpisali da su primili.  

Što se tiče načelnikovih informacija što se odnosi za Hajdine, smatra da se sa tim ne treba 

hvaliti. Sramota je svih izvršnih vlasti u zadnjih 15 godina što taj asfalt već nije prošao ranije. 

Ne treba se sa tim hvaliti .  

Pohvaljuje kvalitetnu podlogu kod asfalta. 

Pita  

2. Tko je predsjednik Mjesnog odbora na Ključaru? 
Nada Malbaša koja je izabrana kaže da nije nego Mile Gvozdenović. 

 

Što se tiče znakova - na tržnici je stavljen s ulaza u Radničku ulicu, a od pravca Keramike 

nema ni jednog znaka. (znak zabrane parkiranja iznad 10 tona)  

 

Nebojša Andrić kaže da daje vijećnicima informacije da znaju što se napravilo. Ponosan je što 

je napravljen asfalt u Hajdinima, jer nije napravljenu zadnji 700 godina, pa kad se napravi osjeti 

čovjek malo ponosa.  

Nasipanje po Mjesnim odborima, a što se tiče podataka, otpremnica ima nekih podataka koji su 

interni koji baš ne bi trebali „kolati“ Vojnićkim birtijama, a dostupni su svakom predsjedniku 

Mjesnog odbora i svakom vijećniku na uvid.  

Za svaki kubik kamena ima dokaz kud je otišao.  

 

Nataša Opačić vezano za predsjednika Mjesnog odbora Ključar kaže da su sve promjene i 

informacije vidljive na našim internetskim stranicama.  

 

Miloš Mrkić kaže da na Općinskim web stranicama piše da je Mile Knežević predsjednik 

Vijeća srpske nacionalne manjine i smatra da bi stranice trebalo malo ažurirati, jer to netko i 

čita.  

 

Nebojša Andrić kaže da se na web stranice stavlja ono što je za nas relevantno. Za njega je još 

uvijek Mile Knežević predsjednik Vijeća srpske nacionalne manjine prema dokumentima 

kojima on raspolaže kao načelnik.  

Dok ne budemo imali druge dokumente sa žigom i potpisom tako će biti .  

 

Isto se odnosi i na predsjednike Mjesnih odbora.  



 

Mirko Martinović  pojašnjava da je Mile Knežević (u prisustvu pročelnice) donio rješenje da 

se ne može registrirati kao predsjednik Vijeća srpske nacionalne manjine. To znači da je 

aktualni predsjednik koji je bio prije i sada je, pa bi bilo shodno tome promijeniti i stranicu.  

 

Nebojša Andrić kaže da taj dokument koji je on vidio nikada zvanično nije došao u Općinu 

Vojnić. 

 

Mirko Martinović kaže da se Vijeća nacionalnih manjina vode u registru Ministarstva uprave. 

Pogledajte stranice Ministarstva .  

 

Dragan Bjelivuk smatra da je ipak neki dopis ili nešto trebalo biti dostavljeno, ali on gospodina 

Martinović osobno smatra predsjednikom. 

 

Jurica Jašinski  pita vezano za ograničenje brzine na Općinskim cestama zašto nije išla točka 

dnevnog reda. (npr. Biljeg Brdo Utinjsko – nije prošao ostale ceste).  

 

Milica Vučinić – Sipić odgovara da je Zakonom o sigurnosti prometa na cestama i Odlukom o 

nerazvrstanim cestama Općine Vojnić regulirano da je u konkretnom slučaju nadležna Jedinica 

lokalne samouprave uz prethodno pribavljeno mišljenje Ministarstva unutarnji poslova. Zbog 

kratkoće vremena nije bilo kompletno i kao tako ne pripremljeno  nije išlo na Vijeće.  

Jurica Jašinski odgovara da to nije bilo primjedba na rad službenika Jedinstvenog upravnog 

odjela,  nego čisto da se zna zbog čega nije uvršteno na dnevni red. Moli da se pripremi za 

slijedeću sjednicu.  

.  

Dragan Bjelivuk daje na usvajanje zapisnik sa 30. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Glasalo se: 10 (deset) za  

                   2 (dva) suzdržana  

 

 

Dragan Bjelivuk pita imali dopuna dnevnog reda.  

Nije bilo prijedloga za dopunom dnevnog reda.  

Dragan Bjelivuk daje na usvajanje slijedeći 

 

Dnevni red 

 

1. Usvajanje Programa upravljanja imovinom u Općini Vojnić za 2017. godinu 

2. Usvajanje Programa prostornog uređenja i unapređenja stanovanja u 2017. godini  

3. Usvajanje  Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2017. godini  

4. Usvajanje Programa razvoja civilnog društva u Općini Vojnić za 2017. godinu  

5. Usvajanje Programa osnovnog i srednjoškolskog obrazovanja za 2017. godinu  

6. Usvajanje Programa promicanja kulture za 2017. godinu  

7. Usvajanje Programa socijalne skrbi u Općini Vojnić za 2017.  

8. Usvajanje Programa potpora poljoprivredi na području Općine Vojnić za 2017. godinu  

9. Usvajanje Programa utroška sredstava ostvarenih od prodaje , zakupa , dugogodišnjeg 

zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH i koncesije za ribnjake u 2017. 

godini  

10. Usvajanje Financijskog plana Dječjeg vrtića Vojnić za 2017. godinu  

11. Usvajanje Financijskog plana Knjižnice i čitaonice Vojnić u 2017. godini  



12. Usvajanje Proračuna Općine Vojnić za 2017. godinu s Planom razvojnih programa  

13. Usvajanje Odluke o izvršenju Proračuna Općine Vojnić za 2017. godinu  

14. Usvajanje Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja rekonstrukcija nerazvrstane 

prometnice „ CESTA ŠLJIVA – ODVOJCI  I-VIII U VOJNIĆU unutar mjere 07 2 

Temeljne usluge i obnova sela u ruralnim područjima 2 iz Programa ruralnog razvoja 

Republike Hrvatske za razdoblje 2014.-2020  

15. Utvrđivanje pročišćenog teksta Prostornog plana uređenja Općine Vojnić  

 

 

Jurica Jašinski pita zašto je tu CD, a nema naziva točke.  

Dobiva odgovor da je materijale uzeo ranije, a da je kasnije išla 15. točka dnevnog reda.  

 

 U 14,58 pauza.  

Nastavljeno s radom u 15,07.  

 

Predloženi dnevni red usvojen.  

Glasalo se 12 ( dvanaest ) za 

 

Aktualni sat završio u 10,02.  

 

Točka 1.  

I. izmjene Programa upravljanja imovinom 

 u Općini Vojnić za 2016. godinu  

 

Mirko Martinović kaže da postoji stavka rekonstrukcija i izgradnja komunalne infrastrukture 

odnosno presvlačenje asfaltnim slojem, a poslije toga rekonstrukcija nerazvrstanih cesta. Za 

jednu stavku 200.000 kuna, a za drugu 500.000 kuna. Koje se to ceste presvlače odnosno 

popravljaju, osobno je upozoravao da bi trebalo navesti nazive cesta i njihovu lokaciju.  

Interesira ga dali je u ovom programu predviđena cesta prema  groblju jer je u lošem stanju .  

 

Nebojša Andrić odgovara da kod stavke 200.000 nemamo ceste. To je dio gdje Općina Vojnić 

ide sa samodoprinosom građana 30%, a Općina 70%.  

Drugi dio je predviđen za ovo što ćemo kandidirati. Cesta prema groblju nije bila u planu. Ona 

je loša, ali ima asfalta. Prioritet su one koje nemaju nikako asfalt.  

 

Mirko Martinović smatra da je ta cesta prioritet  jer je intenzitet saobraćaja po toj cesti velik.  

Misli da bi se mogla kandidirati prema jednom od strukturnih fondova  EU jer je to cesta koja  

se može tretirati kao cesta prema poljoprivrednim zemljištima.  

 

Jurica Jašinski  moli predsjednika Odbora za financije i proračun da pročita zapisnik jer se to 

tiče točke 1 i ostalih točaka.  

Slaže se da bi tu cestu trebalo urediti.  

 

Drago Valentić čita zapisnik Odbora za financije i proračun. 

 

Jurica Jašinski kaže da je projektna dokumentacija za bio masu – kogeneracija predviđeno  

200.000 kuna. Smatra da je to nedovoljan iznos. Predlaže da se to poveća na 400.000 kuna.  

 

Nebojša Andrić kaže da je upućen natječaj u vezi idejnog rješenja za kogeneraciju, na temelju 

kojeg će se dobiti projekcija. Sa ovih 200.000 kuna se može nešto započeti. Po potrebi se ovaj 



iznos može povećati rebalansom. Ako se inzistira da se poveća, moli da se kaže iz kojeg  

programa i sa koje točke.  

 

Jurica Jašinski – sanacija vodovodne mreže u mjestu Vojnić, što je to gospodarenje 

vodoopskrbnim sustavom na području općine? 

Razdvojen je vodovod od komunalca kad je rečeno da nećemo mi morati više ništa plaćati  nego 

Karlovac. I dalje ide iz sredstava Općine .  

Dali se opće trebalo ići u razdvajanje ili je to bio nečiji hir? 

 

Nebojša Andrić odgovara da su sva ova sredstva u stvari ugovori koji su potpisani ove godine 

i upravo se izvode radovi. Dobiveno je 3.000.000 kuna, ali od toga je 15% sufinanciranje općine 

i vodovoda i odvodnje. Općina učestvuje sa 10%, a vodovod sa 5%.  

Poslije Nove godine bit će okončana situacija, ova su sredstva predviđena za naših 10% jer će 

se za 300.000 kuna  dobiti 3.000.000 kuna.  

 

Branko Eremić pita dali je ovih 100.000 kuna za idejno rješenje – dali je ono gotovo?  

 

Dobiva odgovor da se idejno rješenje plaća ove godine.  

 

Dragan Bjelivuk daje točku na usvajanje.  

 

Glasalo se: 7 (sedam) za  

                   5 (pet) suzdržanih  

 

 

Točka 2. 

Usvajanje Programa prostornog uređenja 

i unapređenja stanovanja u 2017. godini 

 

Dragan Bjelivuk  otvara raspravu po točci 2. dnevnog reda.  

 

Budući nije bilo zainteresiranih za raspravu predsjednik Vijeća je dao drugu točku na 

glasovanje. 

 

Glasovalo se:  sedam  (7) za  

                          pet (5) suzdržanih 

 

 

Točka 3. 

Održavanja Programa komunalne infrastrukture 

 

Mirko Martinović traži  objašnjenje za zimsku službu dali su predviđena sredstva dostatna za 

takvu vrstu poslova – misli da je malo. 

 

Nebojša Andrić kaže da se ovo donosi na godišnjoj razini,  smatra da ako se sredstva potroše 

da će se rebalansom podići. Procjena je da je to dovoljno  i prošle godine se sa ovoliko novaca 

preživjelo.  

 

Mirko Martinović i dalje smatra da je ovo malo sredstava, a tvrdi i to da će u buduće što se 

tiče proračuna praksa „ peglanja“ proračuna više neće proći  jer postoje sankcije.  



 

Nebojša Andrić kaže da mi inače nemamo praksu da „peglamo“ nešto što je probijeno, te da 

tog neće biti ni iduće godine.  

 

Jurica Jašinski  pita na dva mjesta električna energija - javna rasvjeta. 

 

Dobiva odgovor da se odnosi na iste stvari, ali različiti izvori financiranja.  

 

Glasovalo se:  sedam (7) za  

                         pet (5) suzdržanih   

 

Točka 4. 

Usvajanje Programa razvoja civilnog društva u Općini Vojnić za 2017. godinu  

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po točci 4 dnevnog reda.  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu.  

 

Glasovalo se: sedam  (7) za  

                         pet (5) suzdržanih  

                       

Točka 5. 

Usvajanje Programa osnovnog i srednjoškolskog obrazovanja za 2017. godinu  

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po točci 5. dnevnog reda. 

 

Mirko Martinović predlaže povećanje ovog Programa za 10.000, kuna i da se ta sredstva 

usmjere u Privrednik. To je organizacija koja stipendira studente i učenike slabijeg imovnog 

stanja.  

 

Nebojša Andrić smatra da ne bi bilo nikakvih problema da se tih 10.000 uvrsti, ali moli da 

kaže sa koje stavke da se stavi. 

 

Branko Eremić ima prijedlog da se potencira kupovanje udžbenika za učenike osnovne škole. 

Inače iduća godina je godina kada se svi udžbenici mijenjaju. Prijedlog da se za kupovinu 

udžbenika za djecu osnovnih škola izdvoji 300.000 kuna i da sva djeca dobiju i udžbenike i 

bilježnice.  

Ima puno načina da se to isfinancira npr. iz sredstava koja dobivamo od Vlade.  

 

Nebojša Andrić ne zna dali sredstva iz državnog proračuna se mogu davati djeci za 

udžbenike za socijalni program. Osobno je da se djeci kupe udžbenici, ali samo socijalno 

ugroženim.  

 

Pauza u 15,40.  

Nastavljeno s radom 15,52. 

 

Nebojša Andrić kaže da je sad na pauzi čuo  da djeca Hrvatskih branitelja imaju pravo na 

povrat novca za udžbenike.  



I socijalna skrb daje korisnicima socijalne pomoći povrat sredstava, pa se iz tog razloga pita 

kome mi to kupujemo knjige. Ako ih općina Vojnić kupi nema pravo na povrat tih sredstava  

koje bi roditelji imali.  

 

Mirko Martinović kaže da je u proračunu predviđeno višak koji će se prenositi koji se treba 

ostvariti od 432.300 kuna – evo izvora sredstava za 10.000 kuna. 

 

Nebojša Andrić kaže da što se tiče prenesenog viška digresija na prošlu godinu (manja cifra), 

ali na kraju kad stignu svi računi taj višak ne bude višak tako da se prošle godine završilo sa 

manjkom. Budući se radi o malom iznosu i taj prijedlog se može usvojiti.  

 

Mijat Bilić koliko je shvatio riješen je problem za djecu branitelja i socijalni dio, treba izbrojiti 

drugu djecu i za njih nabaviti udžbenike. 

 

Nebojša Andrić smatra da treba napraviti neke analize da se vidi s čim se raspolaže. To je i 

onako za jesen 2017. godine pa ne vidi razloga da se ne riješi u jednom od narednih rebalansa  

ali utvrditi koliko djece, koliko knjige koštaju dali praviti kategoriju (roditelji rade). 

 

Branko Eremić pita za konkretan primjer (Ratko Drakulić – ima 4 djece i nije u socijalnoj 

skrbi). Neka se štedi na drugim stvarima, a na ovom ne.  

 

Nebojša Andrić napominje da o ovom ne odlučuje on nego vijećnici. Na prečac usvajati neki 

prijedlog nije dobro i neozbiljno je.  

 

Branko Eremić kaže da se zna koliko u Vojniću ima djece, procijenjeno je da su knjige 1.000 

kuna puta 300 djece. Garantira da prostora ima u sredstvima koja se dobivaju od Vlade. 

 

Dragan Bjelivuk daje na glasanje prijedlog Mirka Martinović da se da 10.000 kuna za  

stipendije i školarine i usmjeri u Privrednik .  

  

Glasalo se 12 (dvanaest) za  
    

Dragan Bjelivuk daje na glasanje prijedlog Branka Eremić da se izdvoji 300 000 kuna za 

kupovinu udžbenika učenicima osnovne škole .  

 

Glasalo se: pet (5) za  

                   pet (5) protiv  

                   dva (2) suzdržana  

 

Dragan Bjelivuk daje na glasanje prijedlog Programa osnovnog i srednjoškolskog obrazovanja 

sa dopunom odnosno prijedlogom Mirka Martinović na glasanje. 

 

Glasalo se: devet (9) za  

                    tri (3) suzdržana  

 

 

Točka 6 . 

Usvajanje Programa promicanja kulture za 2017. godinu  

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po točci 6 dnevnog reda.   



 

Nije bilo zainteresiranih.  

 

Glasalo s : sedam (7) za  

                     pet (5) suzdržanih  

 

Točka 7. 

Usvajanje Programa socijalne skrbi u Općini Vojnić za 2017. godinu 

 

Dragan Bjelivuk  otvara raspravu po točci 7. dnevnog reda  

 

Mirko Martinović  osvrće se na članak 12. (čita ga)  i smatra da su uvjeti dosta strogi da bi se 

ostvarila naknada za opremu novorođenčeta. Po njegovom mišljenju dovoljno je da  

jedan roditelj  treba imati prebivalište na području Općine Vojnić kao i dijete. Smatra da ne 

treba raditi selekciju na novorođenčadi.  

 

Nebojša Andrić odgovara da je to zbog toga da isto dijete na dva različita mjesta ne bi povuklo 

dvije naknade.  

Smatra dalje gdje se kaže da su oba roditelja državljani Republike Hrvatske, išlo se na situaciju 

da je 1 roditelj iz Bosne ili iz Srbije a živi tu i ima stalni boravak i ima iskaznicu za stranca i 

takvo dijete ne može dobiti. Po njegovom mišljenju i takva bi djeca trebala imati pravo možda 

čak i veće jer  roditelj tu i živi . ¸ 

 

Dragan Bjelivuk formulira izmjenu članka 12. stavak 2 (da jedan od roditelja ima 

državljanstvo RH, prebivalište na području općine Vojnić i da dijete treba imati prebivalište na 

području Općine).  

 

Branko Eremić ima prijedlog, a odnosi se na djecu – prijevoz do škole. Smatra da bi prijevoz 

trebao biti besplatan za sve srednjoškolce sa naše općine. Smatra da 160.000 kuna predviđeno 

programom ne pokriva  to. Trebalo bi dodati još 140.000 kuna i da se onda nađe rješenje sa 

vozarom i s ukupnim iznosom od 300.000 kuna taj dio bi se pokrio .  

 

Dragan Bjelivuk daje na usvajanje prijedlog Mirka Martinović (kao što je formulirano). 

 

 Glasalo se 12 (dvanaest) za  

 

Nebojša Andrić ponovo upozorava da ako nešto dodajemo, moramo znati sa čega skidamo    

(misli na prijedlog vijećnika Eremić). 

 

Pauza u 16,17. 

Nastavljeno s radom u 16,30. 

 

Dragan Bjelivuk ponovo pita vijećnika Eremić sa koje stavke misli skinuti spomenutih 

140.000 kuna. Napominje da je proračun na web stranici, amandmani nisu došli, i to je sasvim 

neozbiljno. Tko želi biti Djeda mraz neka bude pa će valjda znati iz koje torbe će izvaditi poklon  

 

Dragan Bjelivuk daje na glasanje prijedlog Branka Eremić. 

 

Glasalo se:  pet  (5) za 

                    šest  (6)  protiv   



                    jedan (1) suzdržan  

 

Dragan Bjelivuk daje na glasanje Socijalni program sa izmjenom članka 12.  

 

Glasalo se: osam (8) za  

                    četiri (4) suzdržana  

 

Točka 8. 

Usvajanje Programa potpora poljoprivredi 

na području Općine Vojnić za 2017. godinu 

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po točci 8. 

 

Mirko Martinović smatra da je to mali iznos u Programu poljoprivrede te se moglo, pored 

sufinanciranja usjeva i nasada, planirati umjetna oplodnja stoke, kalcifikacija tla, stručno 

osposobljavanje poljoprivrednika, pčelinje zajednice i drugo. 

 

Dragan Bjelivuk pita koje mjere i koliki iznosi za koju mjeru? 

 

Mirko Martinović odgovara da su to samo neke njegove sugestije i da mu je teško sad ovako 

odgovoriti na pamet. 

 

Jurica Jašinski napominje da Odbor za poljoprivredu nije raspravljao o prijedlogu ovog  

Programu.  

 

Nije više bio zainteresiranih za raspravu pa predsjednik Vijeća daje na usvajanje točku 8. 

 

Glasalo se:  šest (6) za  

                    dva (2) protiv  

                    četiri (4) suzdržana   

 

Točka 9. 

Usvajanje Programa utroška sredstava ostvarenih od prodaje, zakupa, dugogodišnjeg 

zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH i koncesije za ribnjake u 2017. godini 

 

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po točci  9.  

 

Mirko Martinović napominje da ovaj iznos od 35.000,00  kuna se može koristiti za prethodni 

program. 

 

Jurica Jašinski smatra da iznos od 35.000,00 kuna  nije točan, jer pretpostavlja da iznos ne 

može biti baš zaokružen na tisuću.  

Nataša Opačić kaže da je to iznos koji dobijemo kad se namiri država i županija, jer sav iznos 

od zakupa zemljišta ne pripada Općini.  

 

Milica Vučinić – Sipić kaže da vrlo često niti ne znamo tko je uplatio pogotovo kad se radi o 

elektronskom plaćanju. 

 



Mirko Martinović se ponudio da nam pomogne oko toga da uvijek imamo točan iznos i da 

znamo tko je uplatio, a očitovao se i na opasku Jurice Jašinski da ne može biti izražen iznos u 

tisućama, ali zna kada se radi o kunama ili lipama da se iznos zaokružuje.  

 

Dragan Bjelivuk daje točku 9. na glasanje. 

 

Glasalo se: osam (8) za  

                    jedan (1) protiv  

                    tri  (3) suzdržana  

 

 

Točka 10. 

Usvajanje Financijskog plana Dječjeg vrtića Vojnić za 2017. godinu  

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda.  

 

Nataša Opačić objasnila je Financijski plan Dječjeg vrtića, stoji na raspolaganju za pitanja.  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu.  

 

Glasalo se: devet (9) za  

                    tri (3) suzdržana  

 

 

Točka 11. 

Usvajanje Financijskog plana Knjižnice i čitaonice Vojnić  u 2017. godini  

 

Dragan Bjelivuk  otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda (obrazloženje postoji u 

materijalima). 

 

Nataša Opačić je pojasnila Financijski plan Knjižnice i čitaonice Vojnić.  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu.  

 

Glasalo se: devet (9) za  

                     tri (3) suzdržana 

 

 

                                                                        Točka 12.  

Usvajanje Proračuna Općine Vojnić za 2017. godinu s Planom razvojnih programa  

 

Nataša Opačić pojasnila je sve veće stavke iz Proračuna Općine Vojnić s Planom razvojnih 

Programa i naglasila da je to vidljivo iz obrazloženja na početku Proračuna.  

 

Stoji na raspolaganju vezano za pitanja . 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu.  

 

Dragan Bjelivuk  daje točku na glasanje.  

 

Glasalo se: šest (6) za  



                    tri (3) protiv 

                    tri (3) suzdržana  

 

Proračun nije usvojen.  

 

Nebojša Andrić kaže da ne izglasavanje proračuna ima najviše posljedica za građane Općine 

Vojnić. 

Bit će ponovo uskoro na dnevnom redu sjednice Vijeća .  

 

 

                                                                      Točka 13.  

Usvajanje Odluke o izvršenju Proračuna Općine Vojnić za 2017. godinu  

 

Pošto Proračun nije izglasan s dnevnog reda je skinuta točka 13.   

 

Točka 14. 

Usvajanje Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja rekonstrukcija nerazvrstane 

Prometnice „ CESTA ŠLJIVA“ – ODVOJCI I-VIII U VOJNIĆU unutar mjere 07“ 

Temeljne usluge i obnova sela u ruralnim područjima  iz  Programa ruralnog razvoja 

Republike Hrvatske za razdoblje 2014. – 2020. 

 

Jurica Jašinski navodi da nigdje nema karte iz koje bi bilo vidljivo koje su to ceste. Bez karte 

je to bez  predmetno odlučivati.  

To se zove cesta Šljiva,  a sve što se tiče poljoprivrede i infrastrukture od idejnog rješenja pa 

na dalje u sve je trebao biti uključen Odbor za poljoprivredu i Odbor za infrastrukturu.  

Prije 2,5 godine je dobio neke skice pa onda opet ništa. Pitanje je da li opće tko zna kuda te 

ceste vode, zašto su išle tim smjerom i do koga vode?  

Ovdje je vidljiv problem rada gdje se ne uključuju svi oni koji bi trebali biti uključeni ili ne bi 

trebali, ali ne bi bilo loše da su bili i da se sve na vrijeme pripremi i da nema ovakvih 

nepotrebnih diskusija koje nikom ne koriste. Moli  kartu .    

 

Nebojša Andrić kaže da je pred vijećnicima Odluka da li se može kandidirati. Natječaj se 

zatvara 23.12.2016. godine. Dosta općina u RH nije uspjelo da pripremi dokumentaciju i neće 

se uspjeti kandidirati.  

Trebalo je odraditi geodetske elaborate, do glavnog projekta, ishoditi sve potrebne dozvole i 

mišljenja svih ministarstava.  

Obraća se vijećniku Jašinskom i kaže da je pred 2,5 godine on bio prva osoba u Općini Vojnić 

poslije njega (načelnika) koja je dobila karte, „upoznati“ ste sa svakom dionicom, te se dionice 

nisu mijenjale niti ih možemo danas mijenjati, jer 2,5 godine se radi tehnička dokumentacija, a 

vi ste kao predsjednik Odbora za poljoprivredu i bili prva osoba koja je upoznata sa tim 

smjerom. 

Ovo Vijeće je na jednoj od prethodnih sjednica (1.8.2016.) usvojilo ovu CESTU da se zove 

cesta šljive iz razloga  jer je izašao Pravilnik za natječaj, pripremano je 8 cesta prema mjerama 

iz IPARDA kako je to bilo ranije. Odlukom iz vremena ministra Jakovine donesen je Pravilnik 

gdje se kaže jedna cesta. Mi smo pripremili 8 i tada je načelnik pitao može li se dobiti 

građevinska dozvola da se objedini da je jedna cesta. Obzirom da ide prema voćnjacima 

nazvana je cesta šljiva, a da to bude 8 odvojaka.  Većina općina u Hrvatskoj ide sa jednom 

cestom, a mi smo uspjeli da to sve bude stavljeno pod jednu cestu sa 8.000.000 kuna 

bespovratnih sredstava Europske unije .  



Ne stavlja vijećnike pred svršen čin, na tom se radi 2,5 godine, a osim toga Vijeće je donijelo 

Odluku za tu cestu gdje su nabrojane katastarske čestice. Za 4,5 mjeseca nitko nije tražio uvid 

niti ništa. Danas donosimo da li ćemo ili nećemo se kandidirati. Ako sad ne donesemo ovu 

Odluku, sutra nema popravnog. Propada sav rad, novci koje smo uložili i građani ostaju bez tog 

asfalta.  

Tu je i cesta Vukoja  što se prethodno nije isplatio poticaj, pa je rečeno da će mu se asfaltirati 

pa je izbačeno kad je bio IPARD. Da izbjegne sudske sporove nastavio je kontinuitet pa je i to 

jedna od tih cesta. A ostale su raspoređene diljem općine. Zato me i čudi vaše čuđenje, obraća 

se načelnik vijećniku Jašinskom.  

 

Jurica Jašinski se očituje i kaže da bi i drugi vijećnici trebali znati o kojim cestama se radi .  

 

Nataša Opačić kaže da je karta u Projektu, a da se Projekt ne može dati.  

 

Jurica Jašinski pita dali ostali vijećnici znaju gdje se nalaze te ceste i da bi to trebalo bez 

ikakvih problema biti priloženo u materijalima.  

Osobno nije protiv tih cesta i na njima je rađeno 6 mjeseci i već su ucrtane, slučajno je dodao 

da se rade pa je slučajno tražio.  

Prije toga je trebao Odbor za poljoprivredu i Odbor za infrastrukturu da prijedlog kuda idu te 

ceste, a tek onda da se na tome radi . Nije protiv cesta i neće ih stopirati.  

Takav način rada ne valja.  

Prije nego je njemu pokazano bili su projekti tako reći gotovi.  

 

Drago Valentić kaže da se Odbor za infrastrukturu sastao.  

 

Branko Eremić kaže da za cestu Šljiva nije čuo, ali ipak smatra da se trebalo biti toliko 

korektno da se kaže kuda ide pojedini odvojak, da se zna o čemu se radi. Protiv projekta nije 

nitko.  

Ali izgleda tu se stalno nešto žuri – prostorni plan, pa i ovo.  

Nastavlja da nije izbačena cesta Vukoja  jer projekt nije mogao financijski progutati 7 nego 6 

cesta. Da bi bilo bolje da je izbacio Brdo Utinjsko. Htio je da zadovolji i poljoprivredu i što 

veći broj ljudi. Vukoja je bio sam i on je osobno s njim bio dobar i htio mu je napraviti, ali nije 

išlo. Ne izvrćite priču gospodine Andrić jer ga nisam izbacio. Zaista sam mu htio pomoći. 

Kad je on bio načelnik i kada je radio na projektima na svima je pisalo od kuda do kuda idu, a 

vi ste onda postavljali pitanje tko je donesao Odluku? Izvršna vlast donosi Odluku, ali je morate 

transparentno reći vijećnicima. 

 

Nebojša Andrić napominje da ništa nije tajno i da svatko tko želi ima pravo na uvid , da to nije 

nikada bio problem .  

Smatra da vijećnik Eremić također komentira jer u nekoliko navrata nije bio na sjednicama 

Vijeća . Odbor za infrastrukturu se sastao koliko je njemu poznato .  

 

Drago Valentić kaže  gospodinu Jašinski da ne  zna tko je u odboru za infrastrukturu , a tvrdi 

da se nije sastao. Odbor se zapravo i sastao zbog cesta.  

 

Boro Matijević  obraća se vijećniku Jašinskom – Pretpostavlja da je gospodin Andrić poslije 

nekog vremena dostavio karte u bilo kakvom obliku, a ona ste malo prije rekli da vi nemate 

pojma i da ne znate o kojim cestama se radi.  



Odgovorno tvrdi da budući se gospodin Jašinski bavi tim čim se bavi – poljoprivreda – 

voćarstvo bolje zna gdje se ove čestice nalaze nego domicilni ljudi koji ovdje žive. Kaže mu da 

se treba stidjeti ovakvog izlaganja.  

 

Jurica Jašinski  je htio reći (jer je imao informaciju) gdje se ceste nalaze, ali je bio prekinut u 

svom izlaganju. 

Ponovo pita da li bi bilo u redu da svi vijećnici imaju kartu i da vide gdje te ceste idu. Prema 

voćnjacima se planiralo ići prije tri godine, a ne sada da najednom planira ići prema voćnjacima. 

Onda je trebalo konzultirati Odbor za poljoprivredu  i sjesti zajedno s načelnikom i dogovoriti 

koji će pravci ići. Za ovo će glasati i neće stopirati, ali način rada nije dobar.  

 

Esmira Galijašević kaže da i ako je najmlađi vijećnik i sa najmanje vijećničkog iskustva je 

jasno da se 1.8.2016. godine donijela Odluka povodom današnje točke dnevnog reda i bilo bi 

je stid napustiti ovu sjednicu ili točku ne podržati iz više razloga. Gospodin načelnik je objasnio 

koliko truda, rada i novaca je uloženo ovdje.  

Kome je cilj i da li ima razloga (ako treba neka se dade pola sata za kartu da je svi gledaju) 

sramota ovakvog ponašanja  zaključuje izlaganje vijećnica Galijašević .  

 

Mijat Bilić  podržava Jašinskog vezano za pripremu materijala, zar je opće bilo teško „ iscrtati 

te karte i staviti da se vide? „ Znamo da ima put meda, put sira pa neka bude i ovaj put tj. ceste. 

 

Nebojša Andrić kaže da je znao da trebaju karte bile bi karte. Nitko nije tražio kartu, a ako se 

traži izgovor da se nešto ne izglasa onda da vam se da štio god hoćete od toga nema ništa.  

Bitna je namjera sjednice Vijeća.  

Kad su bile ceste IPARAD u vrijeme gospodina Eremić i sam je imao primjedaba jer nisu bili 

konzultirani oko pravaca, a tad je dobio odgovor „mi smo izvršna vlast, a ipak je sa svojim 

Klubom podržao ceste za IPARD. Bitno je da se radi o dobrobiti Općine Vojnić. Svi koji kupuju 

ili zakupljuju poljoprivredno zemljište znaju dobro koristiti računalo i naći i katastarske čestice 

i katastarske općine.  

 

Upravo se unose u vijećnicu karte, projekti. 

 

Mirko Martinović kaže da se ovdje radi o projektu koji je težak kao naš godišnji proračun. U 

proračunu doduše ima napuhanih stvari, kaže da ni on osobno nije vidio karte (misli da je možda 

i njegova greška). U pitanju je 9.000.000 kuna koje treba povući iz Europskih fondova Ako se 

to sada preskoči, nikad se više neće moći nadoknaditi.  

Da li ili ne, trebao se sastati ovaj ili onaj odbor, pozicija je te odbore birala. Kako oni rade 

rezultat je ovo što vidimo sad. Obraća se poziciji i kaže da je opozicija imala prijedlog za 

zamjenika predsjednika Vijeća kojeg su smijenili bez veze. Nije opoziciji dana šansa za njihov 

prijedlog (citira dio iz Poslovnika koji to govori). Izgleda da se još uvije učimo potezima, 

radovima, načinu funkcioniranja Vijeća i bit će grešaka.  

Ipak imajmo na umu 9.000.000 kuna koje ako sada ne povučemo to je bačeno u vjetar , a ovoj 

lokalnoj samoupravi treba cesta treba asfalta . 

 

Jurica Jašinski kaže da se s kartama napravio cirkus, istina može ih netko pogledati, no te 

karte su se dale isprintati u manjoj verziji i biti u prilogu bez ikakvih problema. Svaka cesta je 

mogla biti pripremljena na jednom obrascu A4.  

Objašnjava kao je doznao kako se te ceste rade. Iz jednog dijela kud ide cesta  čuo je od radnika 

koji uređuje voćnjake, a on kao vijećnik i predsjednik Odbora za poljoprivredu  nije bio 

upoznat. Sve se prije pripremilo, neki drugi su radili trase, a oni koji trebaju znati ne znaju. 



Podržat će ipak ovu točku jer je šteta da se propusti. Način rada i komunikacije ponavlja nije 

dobar.  

 

Dragan Bjelivuk se slaže da je trebalo reći, odvojak ovaj odvojak onaj, metara toliko, ali baš 

da je trebalo kopirati karte tko bi bio taj koji bi to trebao raditi. Pita želi li netko pogledati karte?  

Nema zainteresiranih za pogledati karte. Smatra da pojedini vijećnici nisu korektni. Obraća se 

vijećnicima opozicije i podsjeća ih da se podsjete koliko puta su bili, a koliko puta nisu na 

sjednici Vijeća. Bilo je sjednica koje su održane bez oporbe, te za neke stvari ne možete reći da 

nisu bile, a bile su. Imate dio koji ste propustili to je vaš problem. Imate pravo i na primjedbu 

– slaže s dijelom primjedbe – ponavlja dio relacije tu i tu, a da je trebalo crtati baš ne zna, imate 

i pravo uvida, materijali se dobiju prije. Ima se prilika reagirati na vrijeme.  

Sad kažete da ćete podržati, glupo bi bilo ne podržati. Neka bude cesta koja hoće, samo neka je 

asfaltirana mišljenja je predsjednik Vijeća. Ne treba oko svega toga stvarati toliki problem.  

 

Mirko Martinović se obraća predsjedniku Vijeća i kaže da je očito neke stvari pobrkao, lijeva 

strana je pozicija, desna opozicija, koliko vidi predsjednik Vijeća  priča o opoziciji da je ona 

protiv. To pričate cijelo vrijeme, a to nije čuo od nikog s desne strane.  

Da li je bilo transparentno ili nije, da li su Odbori radili ili nisu, vi ste kao pozicija izabrali 

Odbore i predsjednike odbora, nama niste dozvolili da imamo čak i potpredsjednika Vijeća. To 

kako radite, riješite između sebe. Čemu toliki ispadi sa strane pozicije, a ne opozicije.  

 

Drago  Valentić kaže neka se pregledaju zapisnici pa će se vidjeti tko je izabrao  Odbor. U 

svakom Odboru bio je bar jedan prijedlog za člana iz opozicije i svi su glasali i većinom su 

izabrani jednoglasno, a to što se dogodilo s Vašim potpredsjednikom Vijeća sam je kriv. 

 

Mirko Martinović kaže da gospodin Valentić zaboravlja osnovno demokratsko pravo, a to je 

pravo većine, moli da mu se kaže Odbor u kojem je opozicija u većini ili.  

 

Nebojša Andrić kaže da je uvije bilo da postoji pozicija i opozicija. Uvijek se izvršna vlast 

trudi da nešto napravi, opozicija kritizira i daje prijedloge ovisno o raspoloženju.   

Pita vijećnike kad je netko od vijećnika nešto pitao ili tražio na uvid nešto a da mu nije bilo 

omogućeno. Ništa nije sakriveno.  

Obraća se vijećniku Jašinskom i pita kada ga on kao načelnik nije primio vezano za bilo koji 

problem. Isto vrijedi za opoziciju.  

Da je smatrao da su te karte toliko bitne on bi ih dao vijećnicima.  

 

Nataša Opačić predlaže da se pogleda zapisnik od 1.8.2016. godine kada je načelnik 

pojašnjavao sve vezano za tu cestu da se planira kandidirati, koje su dionice točno je navedeno.  

 

Nije više bilo zainteresiranih za raspravu.  

 

Dragan Bjelivuk daje točku 14 na glasanje.  

 

Glasalo se: dvanaest (12) za  

 

 

 

Točka 15. 

Utvrđivanje pročišćenog teksta Prostornog plana uređenja Općine Vojnić  

 



 

Branko Eremić napominje da načelnik Andrić svima daje informacije i odgovore na vijećnička 

pitanja, a na njegova je površno odgovarao tako da je odustao od pitanja.  

 

Napominje da je i danas načelnik Andrić dao niz oprečnih informacija kao i dao krivo tumačenje 

za izvoznice i pijesak. Ne mora doći po informaciju, već po zakonu piše na obrascu koji oblik 

informiranja hoće.  

To ste trebali naučiti, a i na sudu sam bio jer ste me tužili za zakon o informacijama. Dajete i 

dalje krive informacije, (npr. ako iz Osijeka dođe građanin da izvrši uvid u Prostorni plan vi ste 

mu dužni dati, ali  pod uvjetom da ga plati) .  

Konkretno su ga interesirala eksploataciona  polja i rudno bogatstvo što je s tim planirano. Imao 

je čak i prijedlog da se stavi i stijena u Kupljenskom, i kompletno polje kvarcnog pijeska i bijele 

gline. Čita članak 32. i dalje i kaže da se ne slaže ono što je zadnji put usvojeno i u pročišćenom 

tekstu. Nije u tom tragedija da netko tko je pisao prostorni plan nije kvarcni pijesak u 

pročišćenom tekstu ne spominje nego postoji Basarovac otvoreni kop u kome se kopa bijela 

glina.  

Po njegovom mišljenju za načelnika je najvažnije donošenje Prostornog plana. To je nešto od 

čega općina treba da ubire koncesiju i od rovnog  kamena i od kvarcnog pijeska. Sada imamo 

pročišćeni tekst u kome piše da postoje samo dvije rude, ali nije ukinut otvoreni kop Basarovac 

i on se dalje spominje u pročišćenom tekstu ali da je to Bijela glina.  

Po kojim dokumentima iz Ureda za prostorno uređenje je netko pisao prvi materijal koji ste 

usvojili na Vijeću, a po osnovu koga odobrenja  je pisan pročišćeni tekst. Da vidimo da li tamo 

postoji ili ne postoji, otvoreni kop, ali da se tamo kopa glina. Moli sad da mu netko to rastumači.  

 

Nataša Opačić kaže da je kontaktirana gospođa koja nam radila prostorni plan, sad što je 

stavljeno na stol  je od Zavoda za prostorno uređenje (gosp. Kečkeš koji je sastavio primjedbe). 

Stavljene su količine kvarcnog pijeska koje su zabilježene od strane Zavoda za prostorno 

uređenje, jer nije usklađeno s Prostornim planom Karlovačke županije i ne može drugačije 

pisati nego kao u Prostornom planu Karlovačke županije .  

 

Nebojša Andrić kaže da kad smo donosili Prostorni plan gos. Jurici Jašinskom, imao je više 

primjedaba na to. On je osobno rekao da se na Vijeću može donijeti Odluka kakvu god hoćemo, 

ali ima nešto što je iznad Općinskog vijeća, prema tome službe koje rade na tome rade na 

usklađenosti. To je usklađivanje s Županijskim prostornim planom.  

 

Jurica Jašinski kaže da mu tu nije jasan datum vezano za Sjednicu za prostorni plan i datum 

na dokumentu od Zavoda za prostorno uređenje. Nataša Opačić je pojasnila nejasnoću. 

Mišljenja je da ovo nije usvajanje pročišćenog teksta prostornog plana nego su ovo izmjene.  

 

Nataša Opačić kaže da nije tako jer je Prostorni plan usvojen – to je ono što ste usvojili na  

Vijeću, a pročišćeni tekst je zapravo da ga imate u nekom obliku. Ako se sa nečim ne slažete 

naravno nove izmjene slijede.  

 

Jurica Jašinski ponovo kaže da se ne slaže pročišćeni tekst i usvojeni Plan, ovo nije usvajanje 

Prostornog plana nego pročišćenog teksta.  

 

Nataša Opačić kaže da što je trenutno u našem Prostornom planu je u skladu sa Županijom, a  

ako je potrebno za vijećnike može se tražiti od gospodina Maradina potvrda da izda da li je 

prostorni plan jednak pročišćenom tekstu. Imamo potvrdu da se on slaže s našim Prostornim 

planom.  



 

Nebojša Andrić kaže kada se donosi Prostorni plan, mi dajemo prijedlog. Prijedlog je otišao i 

dobivamo mišljenja od svih institucija. Ovaj Zavod nama je dao mišljenje, dao je primjedbe na 

stavke koje se moraju uskladiti. I to je usvojeno. Pročišćeni tekst je samo napisano sve ono prije 

i ovo sada. Možda stvarno ima negdje tehnički propust. 

 

Nataša Opačić kaže da je pitala za kvarcni pijesak i projektant tvrdi da nije u skladu s 

Županijskim prostornim planom i da ne može stajati,  a zašto ne zna. 

 

Nebojša Andrić čita članak 9. vezano za Basarovac. 

 

Dragan Belivuk pita zašto taj koji je pisao taj tekst tvrdi da je to eksploatacijsko polje gline 

kad je kvarcnog pijeska. 

 

Nebojša Andrić odgovara da se u Ministarstvu i u Županiji vodi kao eksploatacijsko polje 

gline. 

 

Dragan Bjelivuk kaže da kojom metodom se došlo do toga, da ako je ispod zemlje ruda, kako 

može odjednom biti glina, a ne kvarcni pijesak .  

 

Mirko Martinović kaže da je na zadnjem Vijeću inicirao izradu pročišćenog teksta  nije 

računao na to da će biti ovako burna diskusija. Pročišćeni tekst Vijeće ne usvaja. Pročišćeni 

tekst rade stručne službe ili Odbori za Statut i Poslovnik. Kod nas to nije regulirano. Tekst je 

došao na razmatranje, hoće li se ili neće usvajati,  u taj dio se ne bi miješao.  

Napominje da je vjerojatno naša greška u tome što (ako se tko sjeća izmjena i dopuna 

Županijskog prostornog plana) nismo ih ni pogledali. Pitanje što unutra piše. Tada se u 

Županijskom  planu vjerojatno to mijenjalo, a mi nismo reagirali. Da li se to može ili ne može 

ispraviti ne zna.  

 

Nataša Opačić kaže da naravno može novim izmjenama i dopunama. Nove izmjene i dopune 

Županije, a onda mi tek možemo ići.  

 

Dragan Bjelivuk kaže da to nije slučajno promijenjeno, a ne zna koji je motiv toga. Djeluje 

mu suludo da bi bilo slučajno. 

 

Jurica Jašinski kaže  da se govorilo da postoji problem sa Uredom koji traži promjene. 

 

Nataša Opačić odgovara da je taj problem već uvršten.  

 

Jurica Jašinski ponovo kaže da u materijalu u prošlom vijeću i CD nije promijenjeno. Ako je 

po tom prvom CD oglašen Prostorni plan, onda on nije u skladu s pročišćenim tekstom.  

Nije ništa čitano kako treba (npr. dozvoljeni su iskopi u vodo zaštićenom području, a izričito je 

traženo da se to onemogući). Novim Prostornim planom je dozvoljeno da se u zoni III i IV rade 

iskopi.  

 

Dragan Bjelivuk kaže da se ovdje nema što glasati, nego donijeti zaključak da utvrdi da li na 

Prostornom planu Karlovačke županije postoji ova izmjena koja tako postoji, a mi nismo 

pogledali, da to utvrdimo i da za iduću sjednicu imamo informaciju, eventualno uputiti dopis iz 

kojih razloga je to promijenjeno da eksploatacijsko  polje nije kvarcni pijesak, nego glina .  

 



Nataša Opačić kaže da je Mirko Martinović pojasnio da na izmjene i dopune Prostornog plana 

nije nitko reagirao (mogli su napisati da u Vojniću ima bilo što). Provjerit će se da li je ili nije 

promijenjeno u Županiji i da li naš projektant govori istinu.   

  

Dragan Bjelivuk zahvaljuje na suradnji i zaključuje 31. sjednicu Općinskog vijeća u 18.00 sati   

 

 

Zapisnik vodila                                                                                            Općinsko vijeće  

                                                                                                                        predsjednik  

Milica Vučinić –Sipić                                                                                                                      

                                                                                                                     Dragan Bjelivuk 

 

 

 


